
Protokół Nr XXIV 
 

Z przebiegu obrad XXIV sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 29 wrzenia 2004 r.  
 

Obrady sesji rozpoczły si  o godz. 11.00 w Ludowym Klubie Sportowym w Pitkowisku. 
 
Na ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych, w sesji uczestniczyli nastpuj cy radni: 
 
1. Banaczek Mirosław 
2. Figiel Roman 
3. G siorek Krzysztof 
4. Gryska Marek 
5. Kalinowski Henryk 
6. Kasperska Zdzisława  
7. Kraska Zygmunt 
8. Marchewka Stefan 
9. Muszczak Danuta 
10. Muszczak Marek 
11. Pielu ek Bo ena 
12. Sulej Grzegorz 
13. Szafra ski Henryk 
 
Nieobecnych było 2 radnych, których nieobecno jest usprawiedliwiona. 
Lista obecnoci radnych stanowi załcznik nr 1 do protokołu obrad sesji. 
 
W sesji uczestniczyli w-ce Przewodniczcy Rady Powiatu Pabianickiego Włodzimierz 
Alwasiak, proboszcz parafii w. Marcina w Górce Pabianickiej ksidz kanonik Stanisław 
Przybyłowski, radny Powiatu Pabianickiego Robert Kraska. Ponadto ze strony Urz du Gminy 
w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, W-ce wójt Gminy  E. Adamczyk, 
Sekretarz Urzdu J. Słubik, Skarbnik Urzdu M. Nowicka, inspektor ds. kultury M. 
Wieczorek, inspektor ds. owiaty A. Roszko. Ponad to dyrektorzy placówek owiatowo 
wychowawczych z terenu Gminy Pabianice, w-ce Prezes LKS Orzeł Pi tkowisko Z. Marczuk, 
Przewodniczcy Rady Gminnej LZS M. Madej, prezesi klubów sportowych z terenu 
gminyoraz sołtysi Gminy Pabianice obecni zgodnie z załczon  list  obecnoci, stanowic  
zał cznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. pkt 1. 
 
XXIV sesj  Rady Gminy otworzył Przewodniczcy Rady Gminy S. Marchewka, który 
powitał serdecznie wszystkich przybyłych, ycz c owocnych obrad. Stwierdził 
prawomocno  obrad sesji.  
 
 
Ad. pkt. 2. 
 
Przewodniczcy Rady Gminy przedstawił porzdek obrad XXIV sesji Rady Gminy, który 
został zmieniony w pkt. 10 tzn. został skrelony ppkt. d), w miejsce którego wpisano ppkt 
o brzmieniu „wniosku o przekazanie do zasobów komunalnych”.  



Uwag do powyszych zmian nie wniesiono, proponowany po zmianach porzdek został 
przyj ty przez wszystkich radnych jednogłonie, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymuj cych si  i stanowi załcznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. pkt 3.  
 
Protokół z XXIII  sesji Rady Gminy został przyjty przez Rad bez uwag i poprawek 
w głosowaniu jednogłonie. 
 
 
Ad. pkt 4. 
 
W skład Komisji Uchwał i Wniosków powołano radn Z. Kaspersk i radnego Z. Krask. 
Wniosek o zatwierdzenie składu ww. Komisji został przyjty przez Rad jednomylnie. 
 
 
Ad. pkt. 5  
 
Wójt Gminy przedstawił informacj o pracy Urzdu Gminy od czasu XXIII sesji Rady tj. 
w okresie od 30 sierpnia do 28 wrzenia 2004 r. Informacja ta stanowi załcznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. pkt. 6 
 
Przewodniczcy Komisji Rady Gminy przedstawili informacje o pracy Kadej Komisji 
mi dzy sesjami. 
 
Przewodniczca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska poinformowała, i Komisja Rewizyjna 
odbyła 2 posiedzenia midzy sesjami Rady tj. 15 wrzenia (wyjazdowe) i 23 wrzenia 2004 r. 
lustruj ce obiekt sportowy w Pitkowisku oraz zapoznała si i pozytywnie zaopiniowała 
materiały na XXIV sesj. Przewodniczca Komisji przedstawiła protokół z obrad tej Komisji, 
który stanowi załcznik nr 5 do protokołu.  
 
Przewodniczcy Komisji Samorzdowo – Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował, e Komisja midzy sesjami odbyła 2 posiedzenia. Temat omawiany na jednym 
z nich to gminna strategia rozwizywania problemów społecznych oraz zaopiniowanie 
materiałów na XXIV sesj. Kolejne posiedzenie - wyjazdowe do OSP Pawlikowice, 
w zwi zku z propozycj wykorzystania sali dla celów sportu.   
 
Przewodniczcy Komisji Gospodarczo – Finansowej, Rolnej i Ochrony rodowiska 
M. Gryska poinformował, e Komisja midzy sesjami odbyła jedno posiedzenie - wyjazdowe, 
na którym dokonano kontroli placówek, obiektów na terenie gminy, kontroli inwestycji 
drogowych oraz pozytywnie zaopiniowano materiały na sesje.   
 
Przewodniczcy poinformował, e wraz z Sekretarzem Urzdu Gminy w dniu 14 wrzenia 
wzi ł udział w szkoleniu nt. „Pułapki w uchwałodawczej działalnoci rady gminy”, z którego 
to szkolenia dysponuje materiałami szkoleniowymi dostpnymi dla zainteresowanych osób. 
 
 



Ad. pkt 7. 
 
Sekretarz Urzdu Gminy p. J. Słubik przedstawiła stan rozwoju sportu i rekreacji w Gminie 
Pabianice na tle bazy sportowej działalnoci klubów, współpracy ze szkołami i osiganych 
wyników. Informacja ta stanowi załcznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczcy Komisji Samorzdowo – Społecznej i Organizacyjnej radny H. Kalinowski 
podzi kował działaczom i nauczycielom za wkład w rozwój działalnoci sportowej na terenie 
gminy. 
 
Przewodniczcy Rady zaproponował organizowanie w formie festynowo – zabawowej 
spotka  sportowych.  Ponad to podkrelił by mienie komunalne pozyskiwane utrzymane było 
w prawidłowy sposób, by wójt zabezpieczył rodki w formie ryczałtowej tak aby w kadym 
obiekcie była osoba, która ponosi odpowiedzialno za ten włanie obiekt. Zwrócił uwag na 
bezpieczestwo imprez sportowych - organizacje specjalnych grup porzdkowych oraz na 
uporz dkowanie sprawy zwizanej z transportem zawodników by rodki transportu nie 
ulegały niszczeniu. Poinformował, e na terenie gminy działa klub wdkarski, do którego 
mo na wstpi  za opłat składki członkowskiej przeznaczanej na utrzymanie stawu i zakup 
ryb.   
 
Przewodniczcy Rady Gminnej LZS M. Madej podzikował Radzie za przychylno 
i wsparcie w realizacji budowy nowego obiektu sportowego. Zaprosił wszystkich obecnych za 
spotkanie 10 padziernika o godz. 14, podczas którego odbdzie si  uroczyste otwarcie 
obiektu.  
 
 
Ad. pkt 8. 
 
Materiał dotyczcy Gminnej Strategii Rozwizywania Problemów Społecznych przedstawiła 
kierownik Gminnego Orodka Pomocy Społecznej p. M. Mielczarek i stanowi on załcznik 
nr 7 do protokołu. 
Wszystkie komisje zaakceptowały ww. strategi i wnioskuj  do przyj cia do realizacji.   
 
 
Ad. pkt 9. 
 
Wójt E. Adamczyk wyjanił spraw  dotycz c  remontu rowu w Szynkielewie, aby podj 
jakiekolwiek działania trzeba otrzyma zgod  przez Miasto Pabianice. Zostało wysłane pismo 
ale do dnia obrad sesji nie otrzymano stanowiska zajtego przez miasto.  
Radny Z. Kraska prosił, eby ponagli władze miasta i aby odpowied została wysłana do 
p. Borowskiej zam. Szynkielew 74.      
     
 
Ad pkt 10. 
 
Przewodniczca Komisji Uchwał i Wniosków Z. Kasperska przedstawiła kolejno projekty 
uchwał bd ce przedmiotem obrad sesji.  
W pierwszej kolejnoci przedstawiony został projekt uchwały w sprawie gminnej strategii 
rozwi zywania problemów społecznych.  
 
Do projektu uchwały Rada nie wniosła uwag i wniosków, w zwizku z czym Przewodniczcy 
Rady Gminy postawił wniosek o przyjcie powy szej uchwały w przedłoonym brzmieniu. 



Uchwała Nr XXIV/158/2004 w sprawie gminnej strategii rozwizywania problemów 
społecznych została przyjta jednomylnie i stanowi załcznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Kolejnym przedstawionym projektem był projekt uchwały w sprawie zmiany  Uchwały Rady 
Gminy Pabianice na XVII/123/2004 z 28 stycznia 2004 r w sprawie uchwalenia budetu 
Gminy Pabianice na 2004 w zakresie zmiany planu wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 
rodowiska. Przewodniczcy Komisji Gospodarczo – Finansowej, Rolnej i Ochrony 
rodowiska M. Gryska zgłosił techniczn poprawk  w § 1 pkt 1 dodajc słowo „zasilanej ze 

stacji”  
Przewodniczcy Rady poddał projekt uchwały w przedłoonym, poprawionym brzmieniu do 
głosowania w wyniku, którego za uchwał opowiedzieli si wszyscy radni, głosów 
wstrzymuj cych si  i przeciwnych nie było.  
Uchwała Nr XXIV/159/2004 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Pabianice na 
XVII/123/2004 z 28 stycznia 2004 r w sprawie uchwalenia budetu Gminy Pabianice na 2004 
w zakresie zmiany planu wydatków Gminnego Funduszu Ochrony rodowiska stanowi 
zał cznik nr 9. 
 
Nast pnym projektem był projekt uchwały w sprawie zmian w budecie Gminy Pabianice na 
2004 r. Wniosków i uwag do projektu nie było.  
Uchwała Nr XXIV/160/2004 w sprawie zmian w budecie Gminy Pabianice na 2004 r. 
została przyjta jednomylnie, bez głosów przeciwnych i wstrzymujcych si  i stanowi 
zał cznik nr 10 do niniejszego protokołu 
 
Uchwała Nr XXIV/161/2004 w sprawie zasad udzielania stypendium za  wyniki w nauce dla 
uczniów szkół podstawowych i gimnazjum została przyjta 13 głosami za, głosów 
przeciwnych i wstrzymujcych si  nie było. Uchwała ta stanowi załcznik nr 11 do protokołu. 
Przewodniczcy Rady skierował do wójta prob , by stypendia były wrczane uroczycie.    
 
  
Ad. pkt 11. 
 
Radny Z. Kraska wystpił z zapytaniem dlaczego stomatolog w przychodni w Petrykozach 
nie przyjmuje.  
Radny R. Figiel zapytała si co z funkcjonowaniem punktu skupu padliny w Ksawerowie. 
Radny K. Gsiorek powiedział, e gmina nie wywizała si  z zapewnienia dzieciom jogurtów.  
Radny H. Szafraski zapytał czy jest moliwo  zainstalowania unitu stomatologicznego 
w przychodni w Pawlikowicach. 
Radny H. Kalinowski wystpił z zapytaniem o połoenie chodnika dla pieszych midzy 
Pabianicami a Pitkowiskiem. 
Na powy sze pytania Wójt H. Gajda udzielił odpowiedzi. Odnonie nieczynnego gabinetu 
stomatologicznego, e stomatolog ma urlop i nie ma wyznaczonego zastpstwa, skontaktuje 
si  w tej sprawie z doktorem Górzyskim. W odpowiedzi na pytanie radnego R. Figla 
poinformował, e punkt padliny w Ksawerowie zamknito. W temacie tym miało si odby  
spotkanie kierownika  referatu rolnictwa R. Iwakowa z przedstawicielem tego punktu skupu, 
o wynikach którego wójt poinformuje. Spraw zapewnienia jogurtów dla dzieci przedstawiła 
inspektor ds. owiaty A. Roszko, powstały 2 warianty kosztów rozwizania tego problemu, 
decyzj  który wybra  maj  podj  tak e dyrektorzy szkół. Jeli chodzi o otworzenie gabinetu 
stomatologicznego w Pawlikowicach to wójt odpowiedział, e na razie nie jestemy 
wła cicielami tego orodka i w obcym mieniu nie bdziemy inwestowa. Za  sprawa 
poło enia chodnika midzy Pabianicami a Pitkowiskiem zostanie przekazana do starostwa.              
 



Ad. pkt 12. 
 
Komisja Gospodarczo – Finansowa, Rolna i Ochrony rodowiska oraz Komisja 
Samorzdowo - Społeczna i Organizacyjna wypracowała nastpuj ce wnioski: 

1. o prawidłowe oznakowanie skrzyowania dróg gminnych z drog powiatow  
w Pi tkowisku (namalowanie znaków poziomych i przejcia dla pieszych) 

2. przedło y  informacj  na temat brakujcych wiat autobusowych w gminie Pabianice 
w miejscach gdzie oczekuj dzieci na autobus szkolny.   

 
 Sołtys z Pitkowiska A. Szczesik wystpił z pro b  aby odpowiednio zabezpieczy 
oznakowanie skrzyowania przy stadionie w Pitkowisku. Podzikował Radzie i Wójtowi za 
przyznan nagrod dla wsi Pi tkowisko.  
 
Radna D. Muszczak podzikowała Radzie i kierownik Gminnego Orodka Pomocy 
Społecznej za organizacj letniego wypoczynku dla dzieci z terenu gminy. 
 
Przewodniczcy Rady zwrócił si do Przewodniczcej Komisji Statutowej by odbyło si 
spotkanie odnonie zmian w statucie gminy. Poinformował, e ka da komisja czy radni maj 
mo liwo  korzystania z usług radcy prawnego. Na wszystkie komisje mog by  proszeni 
pracownicy tylko za zgod wójta czy kierownika referatu. Prosił by wszelkie uroczystoci 
odbywały si  poza obiektami urzdu. Podzikował w imieniu Rady i Wójta Pani Sołtys 
z Janowic za przygotowanie uroczystoci po wi cenia plonów w Janowicach. Zobowizał 
wójta do nagrodzenia tej wsi za takie przygotowanie Doynek.  
 
 
Ad. pkt 13. 
 
Przewodniczcy Komisji Uchwał i Wniosków radny Z. Kasperska odczytała protokół ww. 
Komisji, który został przyjty przez Rad Gminy jednogłonie. 
 
 
Ad. pkt 14. 
 
Przewodniczcy Rad Gminy zamknł obrady XXIV sesji Rady Gminy Pabianice.  
 
 
 
 
         Obradom   przewodniczył: 
                  Przewodniczcy 
             Rady Gminy Pabianice 
 
                 Stefan Marchewka 
 
 
Protokół sporzdziła: 
Anna Chodasewicz          


